

Menyimpan satu keperluan ketika ketidaktentuan ekonomi, bukan satu keinginan

Seerti yang sering dikatakan oleh Warren Buffet, "Jangan simpan apa yang tinggal setelah berbelanja; sebaliknya belanjakan apa yang ada setelah menyimpan." Kenyataan ini patut dirasakan oleh kita semua.

Saya percaya amalan menyimpan adalah satu tabiat penting dalam kehidupan yang memberi kefahaman kepada tanggungjawab dan keperluan kewangan. Malangnya, ramai yang berasa sukar untuk menyimpan disebabkan peningkatan kos sara hidup, kehilangan pekerjaan, pendapatan berkurangan, dan perubahan gaya hidup.

Tinjauan Kesejahteraan Kewangan (Sun Life Malaysia Financial Wellness Poll) suku tahunan yang dijalankan oleh Sun Life Malaysia mendapati sekitar 66 peratus responden menyatakan, kos hidup meningkat punca utama yang menghalang mereka daripada menyimpan untuk dana kecemasan.

Wabak pandemik telah menunjukkan betapa pentingnya mempunyai dana kecemasan kerana keluarga atau individu mungkin mengalami kesukaran untuk menguruskan kehidupan pada waktu mencabar, yang boleh mempengaruhi kesan kewangan jangka masa panjang.

Sebagai pembekal insurans

RAYMOND LEW

Ketua Pengawal
Eksekutif & Presiden/
Ketua Pengawal Negara,
Sun Life Malaysia



PANDANGAN



dan takaful keluarga. Sun Life Malaysia memahami mengenai keperluan bagi asas kewangan yang kukuh dan pentingnya persediaan untuk waktu yang tidak dijangka.

Saya sentiasa memberi galakan kepada orang ramai, terutamanya pelanggan kami, untuk menyimpan dan melabur demi keselamatan kewangan jangka panjang.

Dana kecemasan penting tangani situasi ekonomi mencabar

Dengan kadar faedah dan kos inflasi semakin meningkat menjadi kesukaran bagi ramai

orang untuk menyimpan, bahkan sesetengah daripada mereka terpaksa menggunakan simpanan kecemasan untuk menampung keperluan seharian, sekali gus menjejaskan tabung kewangan untuk jangka masa panjang.

Oleh itu membina portfolio simpanan mampan, salah satu cara terbaik untuk menjamin keselamatan kewangan kita. Ia dapat mengurangkan beban kewangan dan memberi jaminan dalam keadaan kecemasan. Kita sedia maklum, mempunyai sekurang-kurangnya enam bulan simpanan kecemasan adalah penting untuk berhadapan dengan kos perubahan atau kecemasan tidak dijangka.

Ramai percaya, mustahil untuk menyimpan dana persaraan yang mencukupi. Tinjauan Persediaan Persaraan Sun Life Malaysia 2022 (Kembara Bersara Retirement Preparedness Survey) menunjukkan, empat peratus daripada responden mengatakan akaun Kumpulan Wang Simpanan Pekerja (KWSP) mereka tidak mempunyai dana mencukupi untuk pengeluaran masa hadapan.

Ini bermakna, mereka terpaksa menanggungkan persaraan atau membuat perubahan gaya hidup signifikan ketika bersara kelak.

Dengan menyimpan, kita dapat membina urus atur kewangan diperlukan yang akan memberikan ketenangan fikiran untuk tahun mendatang. Ini membolehkan individu memberi tumpuan kepada gaya hidup diingini tanpa sebarang tekanan kewangan.

Ramai percaya mustahil menyimpan dana persaraan mencukupi

Selama beberapa dekad, simpanan telah berfungsi sebagai cara membina kekayaan dan perlindungan untuk memastikan warisan kewangan yang berkekalan untuk generasi yang akan datang.

Sebenarnya, budaya pewarisan simpanan ini telah membantu ramai masyarakat di Asia membina kekayaan dari semasa ke semasa dan menanamkan rasa tanggungjawab serta disiplin kewangan kukuh dalam generasi muda.

Di Sun Life Malaysia, kami sentiasa menggalakkan simpanan jangka panjang bagi kekayaan turun-temurun dan kekuatan kewangan isi rumah. Menyimpan dan melabur dengan bijak dapat membantu kita membina serta memelihara kekayaan dari semasa ke semasa.

Perancangan kewangan yang sewajarnya dapat membantu mengoptimumkan manfaat cukai

dan pemindahan harta kepada generasi masa depan yang terjamin.

Perancangan kewangan jangka panjang

melalui insurans, takaful Pelan insurans atau takaful simpanan adalah pilihan baik untuk mereka yang baru mula menyimpan. Dengan memilih pelan yang baik, anda dapat memastikan matlamat kewangan anda tercapai selain dapat melindungi masa depan keluarga, dari segi pendidikan, kediaman baharu, persaraan atau destinasi percutian idaman.

Tawaran manfaat simpanan, pelaburan, dan perlindungan menjadikan ia pilihan tepat untuk generasi muda yang kurang stabil dalam aspek kewangan.

Sebagai contoh, Sun Secure Saver-i daripada Sun Life Malaysia adalah rancangan takaful serba lengkap yang menggabungkan simpanan, pelaburan dan perlindungan untuk membantu melindungi masa depan anda.

Untuk maklumat lanjut dan mengetahui bagaimana Sun Life Malaysia boleh membantu melindungi masa depan kewangan anda, layari www.sunlifemalaysia.com.

Sun Life Malaysia ialah pembekal insurans dan takaful.